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Kontaktrådsmøde Botilbud & Vongshøj 

Dato: 26. februar 2025 

Deltagere: Anne-Marie, Christa, Karen Inger, Eva, Kristian, Patrick referent.  

Afbud: Ingen 

Dagsorden: 

1. Velkomst Patrick Hougaard.  

Mødeleder overtager 

Mødeleder: Anne-Marie 

 

2. Godkendelse og kommentarer til referatet d. (bilag 1) 

Referat er godkendt.  

Kommentar til prepping: Kommunens almindelige beredskab er dækkende indtil videre.  

 

3. Valg af ny formand.  

Status samråd ift. forperson og fremmøde. 

Nøddevej 1 har ikke samråd, dialog om hvorvidt der på Hasselvej 4 skal være åbent samråd, hvor 

Nøddevej 1 kan være deltagende.  

 

Der skal vælges en ny forperson og næstforperson. 

Tidligere forperson er stoppet, hvorfor forperson opgaven er ledig.  

Dialog om at der ikke foreligger en forretningsorden, det kunne give god mening at der ved 

næste kontaktrådsmøde laves en forretningsorden, tilføjes som punkt til næste møde.  

 

Der er 2 kandidater til posten som forperson, Christa ønsker at stille op, det samme gør Kristian. 

Der er tre stemmeberettiget, Kristian er valgt som formand.  

 

Dialog ift. samråds sammensætning og kontaktrådssammensætning.  

Der er enighed om at det giver godt mening at bibeholde samråd på Vongshøj resten af 2025 jf. 

samdrift og ledelse. 

 

4. Nyt fra området. v/ Patrick  

Serviceundersøgelse 2024 

Overordnet viser serviceundersøgelsen en relativ positiv besvarelse blandt de pårørende.  

Resultatet for spørgsmålene vedrørende trivsel er stort set uændret sammenlignet med tidligere 

serviceundersøgelse.  

Undersøgelsen er sendt til 109 pårørende, hvoraf 48 har besvaret, hvilket giver en svarprocent på 

44 %.  

Bemærkninger fra det åbne kommentarfelt omhandler 

- Personale 

- kommunikation 



 

 

 

 
2/4 

- Hygiejne i borgernes bolig.  

 

 

Løsøre  

Der er ikke løsøre på Kastanjebo. 

 

Løsøre kontoen på de fire boliger på Løgumgårde er gennemgået og tallene er som 

nedenstående.  

 

Tekst: Æblevej 1 Æblevej 2 Hasselvej 4 Nøddevej 1 

Afdeling 10 10 10 10 

Regnskabs år 2019           24.000,00          24.000,00          24.000,00           24.000,00  

Regnskabsår 2020           24.000,00          24.000,00          24.000,00           24.000,00  

Regnskabsår 2021           24.000,00          24.000,00          24.000,00           24.000,00  

Regnskabsår 2022           24.000,00          24.000,00          24.000,00           24.000,00  

Regnskabsår 2023           24.000,00          24.000,00          24.000,00           24.000,00  

Regnskabsår 2024           24.000,00          24.000,00          24.000,00           24.000,00  

I alt      144.000,00      144.000,00      144.000,00      144.000,00  

Forbrug i alt:      54.193,46      49.514,50      43.037,96    130.372,90  

Tilbage:        89.806,54        94.485,50      100.962,04        13.627,10  

 

Løsøre kontoen bør gennemgås løbende. Dialog om hvorvidt det hører til på kontaktråd eller i 

stedet i samråd.  

Anbefalingen er at det gennemgås på samråd, og at det indskrives i samrådenes forretningsorden 

hvad løsøre pengene måtte bruges til og evt. minimumsgrænse for indkøb, samt hvordan 

håndteres det når der ikke er et samråd.  

 

Opdatering på samdrift og samledelse 

Fire medarbejdere har takket nej til ændrede arbejdstider, der arbejdes på at omplacere disse 

medarbejdere, det er pt. lykkes med to personaler.  

Der igangsættes en proces ift. fremtidens aktivitets- og samværstilbud med medarbejdere på 

tværs af boliger og Vongshøj.  

 

Spørgsmål:  

Vedr. evt. indkøb af skabe med briklåse, hvem der forventes at afholde udgiften.  

Dette må være driften der dækker.  
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5. Orientering socialudvalget v/ Karen Inger Refslund. 

Der har været afholdt to udvalgsmøder siden sidst.  

Et orienteringspunkt ift. reglerne omkring magtanvendelserne.  

Tilsynsrapporter har været gennemgået, det ser overordnet godt ud. Det kan vi være stolte af.  

Orienteringspunkt ift. ny udredningsmetode VUM 2.0 (Voksen udredningsmetode) Dette er 

omfattende arbejde pt. men giver nemmere arbejdsgang fremadrettet.  

 

Spørgsmål: 

Det er blevet opfattet at Tønder kommune arbejder på at blive kontantløs, og erstattes af 

mobilepay etc.  

Dette giver anledning til bekymring ift. borgergruppen.  

 

6. Orientering fra samråd 

Nøddevej 1 (Ingen samråd) 

 

Hasselvej 4 

Har afholdt møde sammen med Nøddevej 1.  

Der er lavet årshjul ift. arrangementer og mødedatoer.  

Kort gennemgået serviceundersøgelse, forventer den skal gennemgås igen.  

 

Æblevej 1 

Ingen samråd siden sidst.  

Næste møde 5. marts 2025  

 

Æblevej 2 (Ingen samråd) 

 

Rosenvænget (Ingen samråd) 

 

Kastaniebo 

Samråd den 21. januar 2025, valg af ny formand og ny næstformand.  

Christa valgt som formand, Marie Von Eizen næstformand. 

Julehygge den 21. december 2025 med borgerne, spil og kaffe.  

Orienteret om nye ansættelser.  

Aftalt pårørende møde 30 min. Inden næste samråd.  

Ønsker oplæg om ensomhed ved LEV. 

Fordelt opgaver ift. aktiviteter.  

 

Vongshøj  

Der er først møde den 11. marts 2025.  

 

 

7. LEV 

Der har været generalforsamling.  
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Været til møde med socialudvalget i januar.  

 

8. Eventuelt 

Punkter til næste kontaktråd 

 Forretningsorden 

 Oplæg nye magtanvendelsesregler 

 

 

 


